

New York
Family
Employment
Awareness
Training

A TRAINING FOR
STUDENTS, YOUNG
ADULTS, FAMILIES,
AND SUPPORTERS!



10.20.2025
10.21.2025

9:30 AM - 4:00 PM

45 Suffolk Street,
New York, NY 10002



ABOUT THE TRAINING:

The Queens Special Needs Program of the Chinese-American Planning Council is offering a special 2-day training called Family Employment Awareness Training (FEAT). Day 1 will be on Monday 10/20, and day 2 will be on Tuesday 10/21. This training is designed for parents, families, and individuals with disabilities (age: 14+). **The training will be in English and lunch will be provided.**

TOPICS COVERED:

- Understanding Benefits & Employment Incentives
- Customized Employment
- Transition Services
- Maintaining Benefits While Working
- Resources & Supports for Integrated Competitive Employment
- Success Stories & Insights from Local Agencies

SPECIAL GUESTS:

We've invited local service providers to share their resources and supports, helping individuals with disabilities find and maintain competitive employment in the community.

WHY ATTEND?

- Learn: Discover key services and supports available in your community.
- Connect: Engage directly with local agencies and ask questions.
- Empower: Gain knowledge to better support individuals with disabilities in finding suitable job opportunities.

Fill out the interest form today!



DON'T MISS OUT!

THIS IS A GREAT OPPORTUNITY TO GAIN INSIGHTS AND CONNECT WITH KEY SERVICE PROVIDERS IN YOUR AREA.

WE ESPECIALLY ENCOURAGE YOUTHS TO ATTEND, LEARN, AND GROW WITH US!

纽约特需青年 就业资源研讨会

New York
Family
Employment
Awareness
Training



Council on
Developmental
Disabilities

一个面向学生、
年轻人、家
庭和支持者的资
源研讨会

关于这个培训：

华人策划协会的皇后区特殊需求服务部推出了一项为期两天的特别的培训，叫做纽约特需青年就业资源研讨会 (FEAT)。第一天将在10月8日星期一，第二天将在10月9日星期二。这个培训专门为家长和14岁以上有残障的朋友们设计的。这一次的培训将以英语举行并提供午餐。

培训内容包括：

- 理解福利和就业激励
- 定制就业服务
- 过渡服务
- 工作时如何保留福利
- 综合就业的资源和支持
- 成功故事和当地机构的经验分享

特别嘉宾：

我们邀请了当地的一些服务机构来分享他们的资源和支持，帮助有残障的朋友们在社区中找到并保持有竞争力的工作。

2025年10月20日
2025年10月21日

早上9点半到下午4点

45 Suffolk Street,
New York, NY 10002

为什么要来参加？

- 您可以了解社区里有哪些关键服务和支持。
- 直接跟当地的机构沟通并提问。
- 通过学习，您将能更好地帮助残障者找到适合的工作机会。



立即注册！

别错过这个机会！

这是一个了解信息和与当地服务机构建立联系的绝佳机会。

我们特别鼓励青少年参加，一起学习和成长！